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En aquest document, de contindre dades de caràcter personal objecte de protecció, aquests es troben
omesos -substituïts per asteriscos (*) - en compliment del Reglament General de Protecció de Dades
(UE) 2016/679. / En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos
se encuentran omitidos -sustituidos por asteriscos (*) - en cumplimiento del Reglamento General de
Protección de Datos (UE) 2016/679.

COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS - ACTA DE
LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 20 DE MAIG DE 2025 / COMISIÓN DE BIENESTAR
SOCIAL, EDUCACIÓN, CULTURA Y DEPORTES - ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA
DEL DIA 20 DE MAYO DE 2025

En la Sala de Comissions I de l'Antiga Fàbrica de Tabacs (Pati A Segon Pis) C/Amadeu de
Savoia, nº11, sent les nou hores i trenta minuts, del día vint de maig de dos mil vint-i-cinc, es
reunix en sessió ordinària, la Comissió Informativa de Benestar Social, Educació, Cultura i
Esports, amb la assistència dels components d'esta, el Sr. José Luis Moreno Maicas en qualitat de
President, la Sra. Marta Torrado de Castro, el Sr. Santiago Ballester Casabuena, la Sra. Maite
Ibáñez Giménez, la Sra. Lucía Beamud Villanueva, el Sr. Pere Fuset i Tortosa en substitució de
la Sra. Gloria Tello Company i la Sra. Mónica Gil Cano. També hi assisteixen la Sra. Nuria
Llopis Borrego i el Sr. Borja Santamaría Herrero, i actua com a Secretari, per delegació del
Secretari General i del Ple, José Vicente Ruano Vila.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s'adopten els següents acords.
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1 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Aprovació, si és el cas, de l'acta anterior de la Sessió anterior de data 22 d'abril de 2025.
Aprobación, en su caso, del acta de la Sesión anterior de fecha 22 de abril de 2025.

Pregunta el Sr. President si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 22 d'abril de 2025, prèviament distribuïda amb la
convocatoria. No havent-hi cap observació, va quedar aprovada d'acord amb allò que s'ha prescrit
en l'article 91 del ROF.

2 RESULTAT / : REBUTJAT / RESULTADO RECHAZADO
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000034-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 7
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta el Sr. Pere Fuset i Tortosa, del Grup Municipal Compromís, relativa a
"Proposta per al Palau de les Telecomunicacions".
Moción que presenta D. Pere Fuset i Tortosa, del Grupo Municipal Compromís, relativa a
"Propuesta para el Palau de Telecomunicaciones".

MOCIÓ

"EXPOSICIÓ DE MOTIUS

L'any 2022, la Generalitat va adquirir el Palau de les Telecomunicacions anunciant llavors
que l'objectiu era destinar-lo a un ús cultural. Aquest emblemàtic immoble, obra de l'arquitecte
Miguel Ángel Navarro, es va concloure en 1923 i destaca pels seus elements arquitectònics
singulars com la sala oval i el mirador, que el converteixen en un espai de gran valor patrimonial
per a la ciutat de València.

Amb els canvis de governs a l'Ajuntament de València i Generalitat de 2023 es va anunciar
que el dit edifici seria cedit a l'administració local per tal d'acollir el Museu Faller, actualment
ubicat en Montolivet. Un anunci que amb els mesos aniria aigualint-se, ja que segons es desprén
de les diferents respostes del govern local l'anunci es redefiniria en realitat cap a un segon Museu
del patrimoni Faller, diferenciat de continguts del de Montolivet, que només comprendria el
vestíbul mentre que la Generalitat podria reservar-se la resta de dependències per acollir a
personal funcionari de l'administració autonòmica.

Tot i que en diverses respostes l'Ajuntament de València parla de l'existència de
negociacions amb la Generalitat per a fer possible eixa cessió parcial no hi ha constància formal
de cap avanç ni el projecte apareix reflectit en els pressupostos municipals o a la proposta de
pressupostos de la Generalitat Valenciana.

Mentre això passa, el Museu Faller de Montolivet, oficialitzat com a museu en 2016
juntament amb la reforma museogràfica impulsada pel govern progressista, resta a l'espera de
decisions i projectes per part de l'actual equip de govern que permeten ampliar els seus
continguts, i continuar acollint la col·lecció de ninots indultats que en pròxims anys ja no podran
tindre cabuda.
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No s'han renovat les exposicions temporals des de fa mesos i s'han detectat riscos
estructurals en el mateix edifici que podrien posar en risc tant els seus fons com les persones que
el visiten. L'única decisió relativa al Museu per part de l'actual equip de govern ha estat la
supressió de la plaça de director amb el comiat judicialitzat d'un funcionari sobre el qual la
justícia ja ha estimat a favor seu les mesures cautelars.

En eixe context - i sense cap novetat al respecte d'una cessió de l'administració autonòmica
a la local, i amb l'edifici habitualment tancat i en desús - diverses Informacions recents apunten a
un possible ús com a sala d'exhibicions temporals de diversos quadres de Sorolla. Un fet que
suposaria un elevat cost econòmic, tant en la seua adaptació com en el seu manteniment, a més
de reforçar un enfocament provisional i eminentment turístic dels espais de la ciutat front a usos
orientats a l'aprofitament ciutadà.

Mentre això passa, la ciutat de València es troba actualment encara infradotada d'espais per
a l'ús cívic i la vida cultural per part del veïnat, front a un enfocament cada vegada més turístic i
de simple d'exhibició de les infraestructures públiques.

En este sentit, sembla idoni aprofitar este espai per al lliure accés a la creació, a
l'aprenentatge i al coneixement col·lectiu a través d'una gran biblioteca pública. Un espai de
cohesió comunitària i democràcia. Una proposta en línia amb les propostes de biblioteques més
avantguardistes, on s'ha produït una evolució significativa respecte al seu concepte tradicional.
Espais que ja no són simplement contenidors de llibres o d'estudi, sinó que s'han transformat en
espais que alberguen les necessitats i iniciatives d'aprenentatge, de creació, d'accés al
coneixement i de col·laboració sorgides de la mateixa comunitat, tant en entorns digitals com
analògics.

Al mateix temps, altres grans ciutats compten amb espais públics on els creatius locals
poden desenvolupar els seus projectes des d'espais d'ús col·lectiu i recursos compartits, com
internet d'alta velocitat, ferramentes tècniques, assessoria jurídica i financera, sales de reunions,
etc. així, també seria interessant que una part de l'edifici es destine a l'impuls de projectes amb
una mirada comunitària i que necessiten el suport públic per a tirar avant les seues iniciatives.

El Palau de les Telecomunicacions representa una oportunitat única per a dotar al centre de
València d'un espai cultural polivalent, centrat en les necessitats dels seus residents, que puga
funcionar com a node d'activació cultural i creativa, reforçant el teixit social i econòmic local, en
lloc de convertir-se en un espai més orientat exclusivament al turisme.

PROPOSTES D'ACORD

1. Instar la Generalitat i l'Ajuntament de València a optar per un ús ciutadà del Palau de les
Telecomunicacions que anant més enllà de la simple experiència de visita permeta el seu
aprofitament cultural per part dels valencians i valencianes. En este sentit s'explorarà el seu ús
central com a espai de biblioteca contemporània així com l'ús de les dependències per acollir
projectes comunitaris, associatius i d'emprenedoria. Que els seus usos puguen ser definits
mitjançant un procés de participació ciutadana activa.
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2. Que l'Ajuntament aborde la necessària ampliació del Museu Faller de Montolivet per tal
de continuar modernitzant el seu enfocament i donar cabuda a nous continguts respectant la seua
unitat temàtica. Que per a tal objectiu acomplisca amb els requisits museogràfics de la
Generalitat Valenciana i recupere la figura de director del mateix."

DEBAT

El Sr. Fuset explica la moció, hui mateix ha eixit en premsa informació rellevant sobre el
cost de les obres necessàries en eixe edifici per a establir la seu de La Hispània. Afig que urgix
impulsar les actuacions en l'edifici del Museu Faller situat a Montolivet ja que el de Correus
anirà destinat a un altre ús.

La Sra. Ibáñez indica que su grupo apoyará la moción y proponen una enmienda de adición
sobre el acogimiento de colecciones que a continuación se transcribe:

"Así como acoger colecciones y archivos como el Archivo Valenciano del Diseño, de la
Universitat de València."

Añade que observan una falta de estrategia cultural para la ciudad a la vista de la necesidad
de obras en este edificio que sale en prensa y que no se han iniciado.

El Sr. Presidente contesta que el edificio no es de competencia municipal sino de
competencia autonómica y oficialmente no se ha anunciado su uso final. El uso de biblioteca es
difícil porque hay condicionantes importantes pues no resulta funcional y a quinientos metros
está la de la calle del Hospital, de gran envergadura. Añade que es mejor destinar los recursos a
bibliotecas de barrios.

El Sr. Ballester señala que desea hacer alguna aclaración a la moción. En el año 2011 el
grupo municipal Popular ya dijo que se destinaba a museo municipal por lo que no fue una
novedad de gobiernos progresistas. Además, en la moción se solicita que se recupere la figura del
Director de Museos Festivos de la Ciudad, esa figura existe y está trabajando en la adecuación
del Museo Fallero. Han estado viendo y trabajando en el de Monteolivete y con adecuaciones se
puede tener museo para cuatro o cinco años más.

El Sr. Fuset assenyala que queda clar que el Sr. Mazón ha parat el projecte de Museu de
Patrimoni Faller en l'edifici de Correus, pel que l'anunciat per l'Alcaldessa va ser fum. S'ha
perdut el temps amb això i ara es diu que s'emportarà a Montolivet. Eixe impuls l'any 2011 no
sap quin és perquè fins a l'any 2016 no es va nomenar un Director en el Museu Faller. Ara hi ha
un responsable dels fons, segons se li ha comunicat, però la figura de Director s'ha sigut suprimit.
Afig que este edifici de telecomunicacions no serà adequat per a biblioteca però tampoc per a
museu tal com està, és a dir, es faça el que es faça, requerix una actuació prèvia. Ni tan sols es
planteja una alternativa pel govern la qual cosa és trist perquè és un tema per a anar tots de la mà
per a sol·licitar a la Generalitat que es decidisca.
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La Sra. Llopis señala que el Museo del Patrimonio Fallero parece que, finalmente, no va
allí y pregunta si el proyecto sigue vivo aunque sea en otro edificio o si se ha sido aparcado. Si el
edificio de Monteolivete da para cuatro a cinco años más pregunta si se va a actuar ya o se
esperará a que el problema llegue.

La Sra. Ibáñez señala que si es difícil adoptar para biblioteca mucho más para museo que
ha de albergar obras de Sorolla. Añade que podría ser biblioteca complementaria a la de la C/ del
Hospital que no puede albergar actividades que aquí sí podrían realizarse.

El Sr. Ballester indica que nadie vende humo, las circunstancias son las que son y el
edificio no es nuestro. Siguen trabajando por buscar alternativas a ese proyecto de Museo del
Patrimonio Fallero. Señala que las actuaciones que requiere Monteolivete son sencillas.

El Sr. Fuset assenyala que se li aclarisca el tema de la direcció dels museus perquè es diu
ara que si que hi ha, no obstant això l'anterior va ser destituït i en recórrer al jutjat se li ha aprovat
la cautelar de ser reincorporat, al que l'Ajuntament ha contestat que el lloc ja no existix. Hi ha
una contradicció.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció amb l'addició formulada per la Sra. Ibáñez i s�acorda
rebutjar-la per majoria de quatre vots en contra del Sr. José Luis Moreno Maicas (Popular), de la
Sra. Marta Torrado de Castro (Popular), del Sr. Santiago Ballester Casabuena (Popular) i de la
Sra. Mónica Gil Cano (VOX) i tres vots a favor de la Sra. Lucía Beamud Villanueva
(Compromís), del Sr. Pere Fuset i Tortosa en substitució de la Sra. Glòria Tello Company
(Compromís) i de la Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista).

3 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000034-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 8
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís, relativa
a "Mesures per fer front a l�augment de les violències sexuals a València".
Moción que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís, relativa
a "Medidas para hacer frente al aumento de las violencias sexuales en València".

MOCIÓ

"La violència sexual contra les dones, les xiquetes i xiquets, no és un problema privat o
particular de certes dones o zones geogràfiques; és un problema social global, arrelat en un
sistema sociocultural patriarcal i masclista que opera a través del poder, la submissió i el control
dels seus cossos, sexualitat i vida. Les violències sexuals atempten contra els drets humans de les
dones, els xiquets i les xiquetes, amb impacte en el seu dret a decidir lliurement i en el
desenvolupament de la seva sexualitat.
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El cas de Dominique Pélicot obri un fet que moltes voltes ha sigut ocultat per la vergonya
de les mateixes víctimes: la major part de les agressions sexuals són comeses per homens propers
(família o amics) de les dones víctimes.

Tal com ens ha mostrar Gisèle, la vergonya ha de canviar de bàndol. La vergonya és la
principal arma que els violadors utilitzen sempre per a silenciar a les seues víctimes, també en els
juís mediàtics. Per això, la decisió de Gisèle d'obrir el juí al públic perquè tota França i tot el món
veja la cara, els noms i cognoms dels seus violadors està sent tants transgressora. Estem parlant
d'advocats, pares de família, marits, d'homes funcionals amb vides normals. Que amb eixa
mateixa normalitat violaven a una dona drogada oferida pel seu propi marit com una mercaderia.

És més fàcil assumir que la violència sexual l'efectua un monstre sense nom en un portal o
un violador en sèrie com en un pel·lícula, i a vegades és així. Però és més realista, més dur i
sobretot és més eficaç, per a combatre-la, assumir que estadísticament les violències sexuals es
cometen en entorns de confiança. I que la cometen homes normals, perquè per a eixos homes en
una societat construïda en la idea de la violència sobre les dones exercir violència forma part
d'eixa "normalitat".

El feminisme en el carrer i en les institucions ens ha fet avançar molt. Però queda molta
feina per fer: per a reduir les agressions sexuals, perquè molts més homes es sentisquen
interpel·lats en aquesta lluita i perquè la vergonya canvie de bàndol. Que passe vergonya els
violadors i a que a les víctimes nomes els arribe el nostre carinyo i justícia.

Com a representants públic tenim una responsabilitat molt gran per remoure tot els
obstacles que impedeixen l'exercici de la igualtat en la seua plenitud, per canviar els fets
estructurals que perpetuen les violències masclistes. Per això, també, hem d'estar molts atents a
les dades oficials i als informes socials que són un bon baròmetre sobre com es troba i com
avança qualsevol tema en qüestió.

Les darreres dades publicades pel portal estadístic de criminalitat del Ministeri de l'Interior
han posat de manifest un increment costant sobre aquells delictes que es perpetren contra les
llibertats sexuals en la nostra ciutat. En eixe sentit, s'observa com els delictes contra les llibertats
sexuals augmenta cinc punts respecte un any a altre, les agressions sexuals amb penetració fins a
14 punt. Un creixement que es constant any rere any, la qual cosa ha de fer-nos reflexionar sobre
el fet d'incrementar i intensificar totes les mesures entorn a eradicar aquesta violència de gènere
tant especifica.

Recentment hem sigut coneixedors de diferents noticies durant l'últim trimestres del 2023,
durant l'any 2024 i a maig de 2025 sobre diferents violacions patides per dones en als voltants de
la discoteca Akuarela i en la platja de la Malva-rosa. Concretament una violació en manada a una
jove de 18 anys a novembre de 2023, a l'estiu de 2024 el 25 de juliol i 3 d'agost, concretament, i
l'última el 4 de maig amb quatre detinguts per una agressió sexual a una jove.

Segons la memòria de la Fiscalia General de l'Estat en 2023 es van obrir 3.185 causes
contra menors d'edat per delictes contra la llibertat sexual, una quantitat que es triplica des de
2015. Una dada que ens ha de fer reflexionar sobre la necessitat d'augmentar els esforços en la
prevenció i en la imperiosa necessitat de reforçar la prevenció i educació sexual i digital.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 U

st
m

 J
2
IM

 +
9
D

J 
/v

Z
I 

I9
Fg

 u
U

C
Q

 m
X
I=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert

SECRETARIA D'AREA II - SECRETARIA D'AREA II JOSE VICENTE RUANO VILA 19/06/2025 ACCVCA-120 48801306209778079349

062252786540672854

COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE
MAIG DE 2025 / COMISIÓN DE BIENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓN, CULTURA Y DEPORTES - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 20 DE MAYO DE 2025

7

No semblen gratuïtes les anteriors dades i la seua relació amb l'expansió d'un discurs que
nega la violència contra les dones, la seua situació de vulnerabilitat en àmbits com el laboral i
social o que nega el ple exercici dels seus drets en referència a la lliure disposició del seu cos.

És per tots aquests motius, que es proposa que s'adopten els següents acords:

1. La creació de Punts Violeta durant la temporada de platja, tant en horari diürn com
nocturn.

2. Recuperació del servei InfoSex per part de la delegació de Joventut.

3. L'ampliació en l'oferta educativa als centres educatius en tots els tallers en prevenció de
la violència masclista, les violències sexuals i la promoció de la igualtat.

4. Ampliació de l'oferta de tallers en la prevenció de les violències masclistes, sexuals i en
la promoció de la igualtat en tots els Centre Municipals de Joventut.

5. Que l'Ajuntament de València augmente tot els recursos en la prevenció, sensibilització i
atenció a les víctimes, per tal d'eradicar les violències sexuals, aprofundint en la seua planificació
mitjançant un pla integral."

DEBAT

La Sra. Beamud explica la moció. Accepta l'esmena d'addició presentada pel grup
municipal Socialista però matisa que el punt tercer és competència autonòmica i proposa instar la
Conselleria d'Igualtat i Polítiques Inclusives, a continuació es transcriu l'esmena d'addició
presentada:

"1.- Crear un Observatorio Municipal de Violencias Sexuales y de Género que recopile
datos, analice patrones, coordine políticas públicas y realice informes periódicos sobre la
situación en València, con participación de entidades feministas, LGTBI y de expertos
independientes.

2.- Desplegar campañas permanentes de sensibilización sobre el consentimiento, las
violencias sexuales y la responsabilidad masculina, con especial atención a entornos de ocio,
redes sociales y zonas de mayor riesgo como playas y áreas festivas.

3.- Instar a la Consellería de Igualdad y Políticas Inclusivas a desarrollar un protocolo
específico de actuación rápida en casos de agresión sexual múltiple o en espacios públicos, en
coordinación con emergencias, policía, personal sanitario y entidades de acompañamiento a
víctimas.

4.- Impulsar la coeducación y la educación afectivosexual como eje transversal en la
programación educativa municipal, garantizando una formación específica en diversidad,
igualdad, consentimiento y prevención de las violencias sexuales desde edades tempranas."

Sobre l'alternativa presentada pel grup municipal Popular assenyala que posa de manifest
el que està fent este Ajuntament amb este tema, res. Són tot mesures que ja va posar ella en
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marxa quan era Regidora d'Igualtat. Vol deixar constància de la seua queixa, de nou, perquè es va
canviar l'horari d'esta comissió perquè la Sra. Gil Uncio poguera assistir i defendre els seus punts,
però portem temps que no assistix i no es pot debatre amb ella.

El Sr. President contesta que la Sra. Gil Uncio ha demanat que la disculpen perquè hui just
li han avançat les comissions de la Diputació, i a les sessions anteriors no va assistir pel seu
permís de maternitat. A continuació es transcriu la proposta alternativa presentada pel grup
municipal Popular:

"PRIMERA.- Cumpliendo con el contrato vigente que amplía la cobertura respecto a
mandatos anteriores, la Concejalía de Igualdad continuará instalando los distintos dispositivos de
puntos violeta en la ciudad a lo largo del año.

SEGUNDA.- La Concejalía de Igualdad seguirá aumentando la oferta educativa en los
centros escolares de la ciudad a través de talleres dirigidos a la prevención, detección y atención
a las víctimas de cualquier tipo de violencia contra la mujer.

TERCERA.- La Concejalía de Igualdad organizará talleres de sensibilización para seguir
fomentando la autonomía personal de las mujeres."

La Sra. Llopis indica que hi ha mocions que no haurien de tindre alternatives perquè
haurien de generar el consens de tots i defén la seua esmena d'addició.

El Sr. President dona resposta fil per randa al que demana la moció per a defendre, així, la
seua proposta alternativa. A continuació es transcriu l'argumentari de la moció alternativa
presentada pel grup municipal Popular:

"Respecto al servicio de Puntos Violeta en la ciudad de València.

- En este mandato, ya hemos reforzado los dispositivos de Puntos Violeta, aumentando el
presupuesto destinado a este servicio de detección, prevención e intervención ante casos de
violencia contra la mujer:

- Anterior contrata: total 74.000� para dos años; anualmente 37.000�.

- Actual contrata (puesta en marcha en febrero de 2024): total 127.755,76� para tres años;
anualmente 42.000�.

- Con este nuevo contrato, hemos pasado de disponer de 5 Puntos Violeta a 6 en Fallas, de
2 a 4 en la noche de San Juan y mantenemos, además, los dos de Nochevieja en la Plaza del
Ayuntamiento.

Respecto a la oferta de talleres en centros educativos.

- El Ayuntamiento de València ha aumentado los talleres del programa de intervención
socioeducativa para la prevención, sensibilización y formación en materia de educación para la
igualdad de mujeres y hombres, prevención de la violencia machista y las agresiones sexuales.
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- Estos talleres están dirigidos a alumnado escolarizado en la ciudad de València y
pedanías, de niveles de Educación Primaria, Secundaria Obligatoria, Formación Profesional
Básica, Bachillerato y Ciclos Formativos.

- En el último año de la anterior contrata, curso 2022-2023, se impartieron 315 talleres,
atendiendo a un total de alumnado de 5.994. El importe económico ascendía a 90.478,11�/año.

- La nueva contrata de talleres, que asciende a 533.503,52� para una duración de dos años:

- En el curso escolar 2023-2024, se realizaron 615 talleres (300 más que en el anterior),
atendiendo a 10.897 alumnos y alumnas.

- En el curso 2024-2025 se están ejecutando, con una previsión de realización de un
máximo de 659 talleres con una estimación de alumnado de 11.800."

La Sra. Beamud indica que le parece muy bien porque son justo todas a las acciones que
ella impulsó pero se pregunta qué va a impulsar nuevo este gobierno. Las necesidades y el
problema evolucionan y hay que implementar o cambiar las acciones, no sólo desde la igualdad
sino también desde otros como juventud, cuya concejala está aquí y algo tendrá que decir. Echa
de menos los talleres formativos, como en centros de juventud, que han desaparecido de la oferta
además de haberse reducido el personal, es inaceptable. En definitiva, la alternativa presentada
no es seria.

La Sra. Llopis assenyala que ja ho ha dit, és una moció per a millorar el servici i
l'alternativa es queda en el que ja hi ha i no es pot debatre amb la Sra. Gil Uncio.

La Sra. Gil Cano contesta que los talleres se imparten en los centros educativos y podría
asumirlos la Concejalía de Educación. Añade que no se ha reducido personal en los contratos de
los centros juveniles y han absorbido a todo el personal que había, tal y como ha explicado ya
muchas veces.

La Sra. Beamud quiere dejar constancia que no se está cumpliendo la legalidad porque la
proporcionalidad de la comisión no se ajusta a la del pleno porque si así fuera esta alternativa no
saldría adelante.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció alternativa presentada pel grup municipal Popular i s'acorda
rebutjar-la per majoria de tres vots a favor del Sr. José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra.
Marta Torrado de Castro (Popular) i del Sr. Santiago Ballester Casabuena (Popular), i tres vots en
contra de la Sra. Lucía Beamud Villanueva (Compromís), del Sr. Pere Fuset i Tortosa
(Compromís) en substitució de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i de la Sra. Maite
Ibáñez Giménez (Socialista) i una abstenció de la Sra. Mónica Gil Cano (VOX).

A continuació, se sotmet a segona votació la moció alternativa presentada pel grup
municipal Popular i s'acorda aprovar-la per majoria de tres vots a favor del Sr. José Luis Moreno
Maicas (Popular), de la Sra. Marta Torrado de Castro (Popular) i del Sr. Santiago Ballester
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Casabuena (Popular), i tres vots en contra de la Sra. Lucía Beamud Villanueva (Compromís), del
Sr. Pere Fuset i Tortosa (Compromís) en substitució de la Sra. Glòria Tello Company
(Compromís) i de la Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista) i una abstenció de la Sra. Mónica
Gil Cano (VOX), amb el vot de qualitat del Sr. President.

ACORD

�PRIMERA.- Cumpliendo con el contrato vigente que amplía la cobertura respecto a
mandatos anteriores, la Concejalía de Igualdad continuará instalando los distintos dispositivos de
puntos violeta en la ciudad a lo largo del año.

SEGUNDA.- La Concejalía de Igualdad seguirá aumentando la oferta educativa en los
centros escolares de la ciudad a través de talleres dirigidos a la prevención, detección y atención
a las víctimas de cualquier tipo de violencia contra la mujer.

TERCERA.- La Concejalía de Igualdad organizará talleres de sensibilización para seguir
fomentando la autonomía personal de las mujeres.�

4 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000062-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relativa a
"Situació d'abandó dels Museus Municipals".
Moción que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativa a
"Situación de abandono de los Museos Municipales".

MOCIÓ

"Los museos son espacios al servicio de la sociedad, fundamentales para conservar y
difundir el legado cultural de una ciudad. Este mes celebramos el Día Internacional de los
Museos bajo el lema "El futuro de los museos en comunidades en constante cambio". Sin
embargo, a diferencia de este título, los museos municipales se encuentran anquilosados, en una
paralización lamentable, sin inversiones ni actualización de sus infraestructuras. Los museos de
València cuentan con una diversidad de fondos y de temáticas, que requiere una estrategia
cultural, y que comprobamos cómo en la actualidad está ausente. También necesitan una
actualización de infraestructuras y aumento de personal, que le acerque a la red cultural del siglo
XXI que se merece nuestra ciudad.

La falta de inversión en sus edificios y en la modernización de sus equipamientos y
elementos museográficos, nos muestran unos museos abandonados, caducos, que están olvidados
por el gobierno actual del Partido Popular y Vox.

En este sentido, las graves carencias en la visibilidad de nuestros museos requieren de la
creación urgente de una Red de Museos Municipales, que permita, visibilizarlos, actualizarlos
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técnicamente y realizar acciones conjuntas con otras administraciones (museos universitarios,
Diputación, Generalitat, Ministerio, fundaciones), así como establecer proyectos comunes para la
ciudad, por ejemplo, la Noche de los Museos.

Este caos se detecta a través de una comunicación nula, que incluye todo en un cajón de
sastre, que demuestra un gran desconocimiento de los planes de museología. Tanto la web
municipal del Ayuntamiento de València, como el portal de 'Cultural València', mezclan de
forma incoherente y errónea la información de los museos, de los monumentos, refugios, museos
universitarios e incluso salas y fundaciones privadas. Ni tan siquiera existe un folleto que reúna
un esquema de contenidos claro de los museos municipales.

Este desorden y falta de atención, provoca una grave invisibilidad de las colecciones
municipales, por lo que se está privando a la ciudadanía de un conocimiento y acceso
democrático al patrimonio valenciano.

Siguiendo esta línea y para subrayar la singularidad e identidad de cada museo, no existe
una programación de exposiciones temporales que sea presentada cada temporada, porque no
existe una planificación que lo defina.

Según la definición de ICOM, los museos deben ser accesibles e inclusivos, para fomentar
la diversidad y la sostenibilidad. Además de contar con la participación de las comunidades,
"ofreciendo experiencias variadas para la educación, el disfrute, la reflexión y el intercambio de
conocimientos." Por esta razón, es fundamental que la ciudad de València forme parte de un
espacio a nivel nacional que potencie una planificación continua, así como revertir las situaciones
de desigualdad.

Es necesario que los museos municipales de València formen parte de la Red de Museos
en Igualdad (RMI) de la red de Museo en Igualdad, para trabajar desde el compromiso de
impulsar la igualdad en los museos y centros de arte, construyendo un espacio de participación
que promueva una cultura comprometida, crítica, diversa e inclusiva, que apoye el cambio y la
innovación social. Pertencer a esta red nacional, como otros museos valencianos y del resto de
España, implica adquirir un compromiso ético con el objetivo de contribuir a la mejora de
nuestros museos.

Para evitar el progresivo abandono e invisibilidad de los museos municipales realizamos
las siguientes:

PROPUESTAS DE ACUERDO

1. Crear una Red de Museos Municipales en València, que permita difundir las colecciones
públicas del patrimonio valenciano, así como coordinar con el resto de administraciones las
acciones de los museos en la ciudad.

2. Establecer un Plan de Comunicación de los Museos de València que informe de todos
los recursos.
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3. Diseñar un Plan de Exposiciones para los museos municipales, que establezca
programaciones periódicas, tanto en los museos como en las salas temporales (Atarazanas,
Almudín o sala del Tossal), con un calendario definido.

4. Integrar los museos municipales en la Red Nacional de Museos por la Igualdad (RMI),
para para promover la participación y la igualdad de género en las actividades y adquisiciones de
fondos.

5. Aumentar la inversión económica en las infraestructuras de los museos municipales
dentro de una estrategia de actualización y modernización de sus espacios.

6. Dotar de mayor personal los museos municipales para desarrollar una mejora en la
atención de públicos, gestión de actividades y fondos, así como en la vigilancia de instalaciones
patrimoniales."

DEBAT

La Sra. Ibáñez explica la moción. La alternativa presentada por el grupo municipal popular
es una consecución de seguir haciendo lo mismo o cuestiones que no concretan nada. Se deja en
manos de los técnicos el estudiar la adhesión pero no hay impulso político. Señala que su grupo
no la apoyará pero sí aceptan la adición del grupo municipal Compromís.

El Sr. Fuset assenyala que han transcorregut dos anys i es podia analitzar tot i tindre un
projecte, cosa que no ha ocorregut. Ara es proposa continuar treballant sense més, una proposta
que no es compromet a res. La moció presentada pel grup municipal socialista creu que és
totalment blanca, sense càrrega ideològica i bé podria aconseguir-se un consens. Insistix que els
museus municipals no tenen director, com ha dit en el punt segon d'esta sessió. Per això afigen
l'addició a la moció, que a continuació es transcriu:

"7- Recuperar la figura de la direcció per als museus depenents del Servici de Festes i
Tradicions (Museu Faller, Casa de les Roques i Museu de la Setmana Santa Marinera) per tal de
cumplir amb els requisits museístics legals."

El Sr. Presidente contesta que todos los museos están coordinados en su actuación,
recursos, programación... Nada más llegar él cambió el funcionamiento de las exposiciones,
todos los meses las direcciones de todos los museos se reúnen para coordinar esas exposiciones.
Esto no ocurría antes y ahora hay coherencia. Añade que el hecho de que no haya una
programación exacta y cerrada es porque da un margen de maniobra porque hay exposiciones
que se deciden prolongar. Los técnicos prefieren trabajar así, pero lo comentará con ellos. Las
adhesiones las estudian los técnicos y se va a entrar en Plataforma DOMUS y lo que aquí se
propone se estudiará. La falta de personal no la discute, es un problema conocido por todos. En el
año 2024 ha habido un 18% de aumento de visitantes en los muesos de la ciudad, y da datos
concretos de algunos de ellos. En cuanto a las inversiones, hay una contrata de actividades
educativas adjudicada en noviembre del año 2023. Ahora tenemos la digitalización de los museos
municipales. También tenemos el contrato de limpieza y mantenimiento del patrimonio cultural,
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que incluye los museos. Seguidamente da cuenta de distintos proyectos que se están realizando y
se harán en estos museos. Por tanto, hay inversiones que va priorizando el Servicio. A
continuación se transcribe la moción alternativa presentada por el grupo municipal Popular:

"PRIMERA � Instar al Servicio de Patrimonio Histórico y Artístico a continuar trabajando
en red en los museos municipales de su competencia; a mantener una actividad constante en ellos
y a seguir programando una oferta de exposiciones, de visitas guiadas y de actividades educativas
diversificada, de la máxima calidad y para todos los públicos; y a continuar colaborando de
manera activa con otras instituciones culturales, tanto públicas como privadas, de reconocido
prestigio para la consecución de sus objetivos.

SEGUNDA � Instar al Servicio de Patrimonio Histórico y Artístico a seguir mejorando
tanto los contenidos como las instalaciones de los museos municipales que de él dependen, a fin
de ofrecer una red de centros atractiva y modernizada a ciudadanos y visitantes, así como a
continuar trabajando en la apertura y en la puesta en marcha de nuevos espacios museísticos en la
ciudad, como el futuro Museo del Mar y el futuro Centro de Interpretación del Santo Cáliz,
asignando recursos suficientes y adecuados para ello.

TERCERA � Instar al Servicio de Patrimonio Histórico y Artístico a continuar trabajando,
conjuntamente con el Servicio de Personal, en el refuerzo de la plantilla laboral de la red
municipal de museos, así como a estudiar la posible contratación de mediadores culturales en los
museos municipales más visitados de su competencia, al objeto de potenciar el servicio de
difusión y de divulgación que en estos momentos se presta en ellos y, en definitiva, de mejorar la
experiencia y de colmar las expectativas de quienes los visitan.

CUARTA � Instar al Servicio de Patrimonio Histórico y Artístico a seguir trabajando en la
digitalización de los museos y monumentos de su competencia para la creación de visitas
virtuales; en la habilitación de micro sites de cada uno de ellos, al objeto de ampliar y mejorar el
conocimiento de la ciudadanía sobre los mismos; y en la adhesión del Ayuntamiento de València
al sistema de inventario de sus colecciones mediante las plataformas DOMUS y Ceres, con el fin
de permitir su consulta y de acercarlas a la población.

QUINTA � Que los técnicos municipales del Servicio de Patrimonio Histórico y Artístico
estudien la posible adhesión y participación del Ayuntamiento de València en todas aquellas
redes nacionales e internaciones de museos que se consideren oportunas para el buen desarrollo
de los fines que les son propios y para el intercambio de proyectos, experiencias y de buenas
prácticas con las instituciones que integran las citadas redes."

La Sra. Ibáñez señala que le consta que se está trabajando pero es insuficiente. Se necesita
más personal y más presupuesto. Esa coordinación que se explica es a nivel interno pero la Red a
la que se propone adherirse es para una coordinación pública que se difunde para tener un relato
de ciudad, que llegue a la ciudadanía. Esa Red DOMUS está fenomenal pero son de perfil más
técnico y no tan enfocado a la ciudadanía.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció alternativa presentada pel grup municipal Popular, a la
proposta presentada inicialment, i s'acorda aprovar-la per majoria de quatre vots en a favor del



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 U

st
m

 J
2
IM

 +
9
D

J 
/v

Z
I 

I9
Fg

 u
U

C
Q

 m
X
I=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert

SECRETARIA D'AREA II - SECRETARIA D'AREA II JOSE VICENTE RUANO VILA 19/06/2025 ACCVCA-120 48801306209778079349

062252786540672854

COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE
MAIG DE 2025 / COMISIÓN DE BIENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓN, CULTURA Y DEPORTES - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 20 DE MAYO DE 2025

14

Sr. José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Marta Torrado de Castro (Popular), del Sr.
Santiago Ballester Casabuena (Popular) i de la Sra. Mónica Gil Cano (VOX), i tres vots en contra
de la Sra. Lucía Beamud Villanueva (Compromís), del Sr. Pere Fuset i Tortosa en substitució de
la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i de la Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista).

ACORD

�PRIMERA � Instar al Servicio de Patrimonio Histórico y Artístico a continuar trabajando
en red en los museos municipales de su competencia; a mantener una actividad constante en ellos
y a seguir programando una oferta de exposiciones, de visitas guiadas y de actividades educativas
diversificada, de la máxima calidad y para todos los públicos; y a continuar colaborando de
manera activa con otras instituciones culturales, tanto públicas como privadas, de reconocido
prestigio para la consecución de sus objetivos.

SEGUNDA � Instar al Servicio de Patrimonio Histórico y Artístico a seguir mejorando
tanto los contenidos como las instalaciones de los museos municipales que de él dependen, a fin
de ofrecer una red de centros atractiva y modernizada a ciudadanos y visitantes, así como a
continuar trabajando en la apertura y en la puesta en marcha de nuevos espacios museísticos en la
ciudad, como el futuro Museo del Mar y el futuro Centro de Interpretación del Santo Cáliz,
asignando recursos suficientes y adecuados para ello.

TERCERA � Instar al Servicio de Patrimonio Histórico y Artístico a continuar trabajando,
conjuntamente con el Servicio de Personal, en el refuerzo de la plantilla laboral de la red
municipal de museos, así como a estudiar la posible contratación de mediadores culturales en los
museos municipales más visitados de su competencia, al objeto de potenciar el servicio de
difusión y de divulgación que en estos momentos se presta en ellos y, en definitiva, de mejorar la
experiencia y de colmar las expectativas de quienes los visitan.

CUARTA � Instar al Servicio de Patrimonio Histórico y Artístico a seguir trabajando en la
digitalización de los museos y monumentos de su competencia para la creación de visitas
virtuales; en la habilitación de micro sites de cada uno de ellos, al objeto de ampliar y mejorar el
conocimiento de la ciudadanía sobre los mismos; y en la adhesión del Ayuntamiento de València
al sistema de inventario de sus colecciones mediante las plataformas DOMUS y Ceres, con el fin
de permitir su consulta y de acercarlas a la población.

QUINTA � Que los técnicos municipales del Servicio de Patrimonio Histórico y Artístico
estudien la posible adhesión y participación del Ayuntamiento de València en todas aquellas
redes nacionales e internaciones de museos que se consideren oportunas para el buen desarrollo
de los fines que les son propios y para el intercambio de proyectos, experiencias y de buenas
prácticas con las instituciones que integran las citadas redes.�
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5 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000062-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relativa a
"Desallotge persones sense llar Jardí del Túria".
Moción que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativa a
"Desalojo personas sin hogar Jardín del Turia".

MOCIÓ

"Es evidente que la grave situación de las personas que viven en la calle va a más. La
necesidad de una respuesta de emergencia está retratando unas políticas de total vulneración de
los Derechos Humanos del ayuntamiento de Partido Popular y Vox.

El aumento diario está provocando un caos en la atención de los Servicios Sociales y en las
denuncias por parte de la ciudadanía. Por otra parte, los centros de acogida están reduciendo el
número de plazas porque este ayuntamiento directamente cierra recursos sin dar otra posibilidad
a las personas sin hogar de esta ciudad.

La inactividad del ayuntamiento vulnera el derecho a la dignidad de la persona, tal y como
ha reconocido el Síndic de Greuges. Recientemente hemos conocido cómo la Policía Local ha
retirado 55 tiendas de campaña del río sin ninguna alternativa.

Con el cierre de los albergues como en Rocafort o El Carmen la situación se agrava. Dos
meses después de las denuncias de las entidades sociales, que ya les avisaron de la situación, han
actuado sin dar solución, desde una actitud negligente. Desmantelando y atacando a las personas
vulnerables.

Sabemos que no sólo el Síndic de Greuges, sino el resto de la ciudadanía quieren saber qué
ha pasado con estos colectivos necesitados y por qué el incumplimiento de auxilio a estas
personas se está convirtiendo en algo tristemente recurrente.

Por todas estas razones y la gravedad de estas actuaciones presentamos las siguientes

PROPUESTAS DE ACUERDO

1. Adoptar soluciones definitivas ante el incremento progresivo de personas sin hogar en la
ciudad.

2. Proceder, de urgencia, a la activación de recursos habitacionales.

3. Articular que los servicios sociales de atención primaria de carácter básico, puedan
prestar una atención de calidad y de justicia social, contemplando competencias propias en la
provisión de plazas de albergues.

4. Ampliar el número de recursos al SAUS municipal, además de personal para poder
atender las situaciones de necesidad social.
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5. Dotar de personal a los equipos del CAST, el CAI que tienden directamente a estas
personas.

6. Responder de forma clara y transparente sobre el destino de las personas desalojadas el
pasado domingo en el Jardín del Turia."

DEBAT

La Sra. Ibáñez, indica que es un tema que llevan denunciando ya hace tiempo por falta de
recursos y de refugios, así como por falta de personal en el CAI y en el CAST y ahora la retirada
de tiendas de campaña en el cauce del Turia.

La Sra. Beamud se adhiere a lo manifestado por la Sra. Ibáñez.

La Sra. Torrado contesta que hay algunas cosas que no son ciertas. El Centro del Carmen
no se ha cerrado, se ha destinado ahora a emergencias climáticas por Cruz Roja. Pasará de
gestionar diez personas a treinta. Otros edificios que utilizaba el gobierno anterior estaban sin
licencia, con la ilegalidad que ello supone y ahora están subsanando estos temas para poder
abrirlos de nuevo. Hay un cierto repunte de personas sin hogar en Valencia desde la DANA.
Están trabajando para dotarse de nuevos recursos de acogida. Señala que el Centro de
Emergencia Social (CAES), que ellos abrían 3 meses al año, ahora se abre 365 días del año. Han
solicitado al Servicio de Personal más recursos para el CAST y el CAI y la llegada de esos
refuerzos es inminente. Añade que el gobierno central tiene responsabilidad en lo que ocurre pues
muchas de estas personas solicitan asilo internacional y no se les atiende por lo que esa gente está
en el limbo jurídico. A continuación se transcribe la moción alternativa presentada por el grupo
municipal Popular:

"1. Seguir adoptando medidas de emergencia para atender al incremento de personas sin
hogar.

2. continuar con el esfuerzo municipal en la dotación de recursos de acogida temporal y
urgente.

3. Dotar al personal de los equipos del CAST y el CAI de refuerzos humanos.

4. Reforzar en caso de urgencia social, al SAUS con los medios humanos y materiales
necesarios.

5. Instar al Gobierno Central y su Delegación de Gobierno que asuma todas sus
competencias en materia de extranjería de una forma eficaz y subsane las deficiencias que
repercuten en los Ayuntamientos."

La Sra. Ibáñez señala que la alternativa es confusa porque no aclara si el problema viene de
la DANA o por falta de obtención de asilo. Lo que está claro es que hay una falta de recursos
habitacionales en la ciudad. El centro del Carmen cambia de fin completamente por lo que Ciutat
Vella pierde un recurso destinado a alojamiento de estas personas vulnerables.
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La Sra. Torrado explica que los recursos no deben ligarse a los distritos porque son de
ciudad, así que Ciutat Vella seguirá contando con los recursos que la ciudad tiene para estos
fines.

La Sra. Ibáñez señala que la alternativa no aporta nada y se sigue igual que todo este
tiempo atrás, con falta de personal en todos los recursos.

La Sra. Torrado señala que el desalojo se ha llevado a cabo por la Policía Local porque está
prohibido acampar en el río. Algunas personas fueron a recursos ofrecidos pero otros han dicho
que no.

La Sra. Ibáñez señala que muchos de los que están ahí se encuentran en lista de espera en
el CAI y pregunta si, realmente, han dicho que no a los recursos habitacionales ya que le consta
que no se les ha ofrecido.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció alternativa presentada pel grup municipal Popular, a la
proposta presentada inicialment, i s'acorda aprovar-la per majoria de quatre vots en a favor del
Sr. José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Marta Torrado de Castro (Popular), del Sr.
Santiago Ballester Casabuena (Popular) i de la Sra. Mónica Gil Cano (VOX), i tres vots en contra
de la Sra. Lucía Beamud Villanueva (Compromís), del Sr. Pere Fuset i Tortosa en substitució de
la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i de la Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista).

ACORD

"1. Seguir adoptando medidas de emergencia para atender al incremento de personas sin
hogar.

2. Continuar con el esfuerzo municipal en la dotación de recursos de acogida temporal y
urgente.

3. Dotar al personal de los equipos del CAST y el CAI de refuerzos humanos.

4. Reforzar en caso de urgencia social, al SAUS con los medios humanos y materiales
necesarios.

5. Instar al Gobierno Central y su Delegación de Gobierno que asuma todas sus
competencias en materia de extranjería de una forma eficaz y subsane las deficiencias que
repercuten en los Ayuntamientos."
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6 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000034-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta el Sr. Pere Fuset i Tortosa, del Grup Municipal Compromís, relatives al
"Cartell Corpus".
Preguntas que presenta D. Pere Fuset i Tortosa, del Grupo Municipal Compromís, relativas a
"Cartel Corpus".
DIRIGIDA A:
C2315-PARQUES Y JARD-PLAYAS-FAM.JUV.INFANCIA-FIESTAS

PREGUNTA

"L�any 2016 l�Ajuntament de València, després d�alguns anys d�absència, va recuperar el
cartell de la festivitat del Corpus Christi que durant dècades va servir com a imatge institucional
per a la festa grossa de la ciutat. Una festivitat que - tal i com recull el BIC - recau baix la
responsabilitat organitzativa de l�Ajuntament de València. 

L�any passat el nou govern local de PP i VOX va suprimir eixe encàrrec oficial deixant a la
festivitat sense cartell institucional i únicament amb el cartell d�una entitat privada, que participa
en la festivitat com és Amics del Corpus, als quals es forçava així a assumir les despeses i
l�elecció del mateix.

De cara a la festivitat del Corpus de 2026, l�Ajuntament de València, com a institució
legalment responsable de l�organització de la festa grossa, encarregarà un cartell oficial
institucional com fins a 2023? 

Es prega que es done accés a la documentació relativa al mateix o, en cas negatiu,
s�indiquen els motius per a la supressió d�eixe cartell tradicional per part de l�entitat oficialment
organitzant de la festivitat."

RESPOSTA

Sra. Gil Cano, delegada de Festes i Tradicions

"De cara a la festivitat del Corpus de 2026, l�Ajuntament de València, com a institució
legalment responsable de l�organització de la festa grossa, encarregarà un cartell oficial
institucional comfins a 2023?

Es prega que es done accés a la documentació relativa al mateix o, en cas negatiu,
s�indiquen els motius per a la supressió d�eixe cartell tradicional per part de l�entitat oficialment
organitzant de la festivitat.

1.- L'Ajuntament de València mai ha deixat de ser partícip del cartell oficial del Corpus,
com tampoc l'ha suprimit. En 2024 i 2025, i a petició de la pròpia associació Amics del Corpus,
es va acordar que sigueren ells mateixos els qui pogueren triar a l'autor i el contingut del cartell,
que inclou els logos de la col·laboració de l'Ajuntament de València, la Delegació de Festes i
Tradicions i un codi QR elaborat per la Direcció General de Discapacitat.
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Això mateix es va veure durant la presentació del cartell oficial, realitzada en el Saló de
Cristall, el 29 de maig de 2024, a la qual va assistir el propi regidor de Compromís, Pere Fuset."

7 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000034-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta el Sr. Pere Fuset i Tortosa, del Grup Municipal Compromís, relatives a
"Sobre el tancament provisional dels monuments i espais museístics de la Ciutat".
Preguntas que presenta D. Pere Fuset i Tortosa, del Grupo Municipal Compromís, relativas a
"Sobre el cierre provisional de los monumentos y espacios museísticos de la Ciudad".
DIRIGIDA A:
C2308-ACCIÓN CULTURAL-PATRIMONIO HCO-RECURSOS CULTUR

PREGUNTA

"A través de les xarxes corporatives de l�Ajuntament de València s�ha anunciat el
tancament provisional d�alguns dels monuments i espais museístics municipals com són les
Drassanes, l�Almodí, la Galeria del Tossal, la Casa Museu Concha Piquer i la cripta arqueològica
de Sant Vicent Màrtir. Segons s�ha informat, un tancament total previst per als dies 6, 7, 8 i 9 de
maig.

Tenint en compte que estos espais són habitualment visitats per gran part de la ciutadania i
que, inclús, alguns d�ells, són seu d�exposicions culturals i altres activitats, el regidor que
subscriu pregunta:

Quins són els motius, els elements i l�abast de la reorganització interna que han obligat al
tancament dels espais expositius i monuments mencionats i quin calendari hi ha previst per a
cadascun dels espais?"

RESPOSTA

Sr. Moreno, delegat d'Acció Cultural, Patrimoni i Recursos Culturals

"A través de les xarxes corporatives de l�Ajuntament de València s�ha anunciat el
tancament provisional d�alguns dels monuments i espais museístics municipals com són les
Drassanes, l�Almodí, la Galeria del Tossal, la Casa Museu Concha Piquer i la cripta arqueològica
de Sant Vicent Màrtir. Segons s�ha informat, un tancament total previst per als dies 6, 7, 8 i 9 de
maig. Tenint en compte que estos espais són habitualment visitats per gran part de la ciutadania i
que, inclús, alguns d�ells, són seu d�exposicions culturals i altres activitats, el regidor que
subscriu pregunta:

Quins són els motius, els elements i l�abast de la reorganització interna que han obligat al
tancament dels espais expositius i monuments mencionats i quin calendari hi ha previst per a
cadascun dels espais?

Com és ben sabut, la plantilla de subalterns/es de museus es dividix en dos grups, A i B,
que treballen en setmanes alternes. En la setmana del 5 a l�11 de maig va entrar el torn A, però, a
causa de diverses baixes laborals eixos dies, no hi hagué més remei que tancar els espais abans
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esmentats, informant prèviament a la ciutadania tant a la web como a les xarxes socials del seu
tancament. En qualsevol cas, informar-li de què es va tractar d'una situació puntual i de què, en el
cas de l�Almodí, esta va estar motivada pels treballs de muntatge de l�exposició temporal �Felip
VI 2014-2024. Una dècada de la història de la Corona d'Espanya�, recentment inaugurada."

8 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000034-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 6
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenten conjuntament el Sr. Pere Fuset i Tortosa i la Sra. Eva María Coscollà
Grau, del Grup Municipal Compromís, relatives a "Vacants instal·lacions esportives
municipals".
Preguntas que presentan conjuntamente D. Pere Fuset i Tortosa y Dª. Eva María Coscollà
Grau, del Grupo Municipal Compromís, relativas a "Vacantes instalaciones deportivas
municipales".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA

"En virtut de l'article 8 del vigent Reglament de Govern i Administració de l�Ajuntament
de València, sol·licite que esta pregunta siga contestada en valencià.

En atenció a l�assumpte expressat, la regidora que subscriu formula la següent pregunta:

Quin és el nombre de llocs adscrits per categories a cadascuna de les instal·lacions
esportives municipals indicant els llocs ocupats i també els que no ho estiguen? Es prega es
facilite la informació amb la taula corresponent."

RESPOSTA

Sra. Gil Uncio, delegada d'Esports

"En atenció a l�assumpte expressat, la regidora que subscriu formula la següent pregunta:

Quin és el nombre de llocs adscrits per categories a cadascuna de les instal·lacions
esportives municipals indicant els llocs ocupats i també els que no ho estiguen? Es prega es
facilite la informació amb la taula corresponent.

Tots els llocs de treball están ocupats excepte els següents:

Sant Lluís: En assumir la gestió de C. Carreres es va reforçar amb 4 llocs a jornada
completa i altres 4 de cap de setmana. Tots eixos llocs van ser coberts, a excepció de dues de cap
de setmana.

Nou Moles: cap cobert.

La resta de llocs de la RPT estan tots coberts, bé amb personal fix o personal amb contracte
temporal.
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Adjuntem la RPT."
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##ANEXO-2125944##
N m.!28! P"g.
11-2-2025 1

O!R!G!A!N!I!S!M!O!S!!!A!U!T!#!N!O!M!O!S

 Fundaci!n Deportiva Municipal de Val"ncia

2025/01236 Anuncio! de! la! Fundaci$n! Deportiva! Municipal! de! Val%ncia! sobre! la
aprobaci$n!de!la!relaci$n!de!puestos!de!trabajo!para!el!ejercicio!2025.

ANUNCIO

La! Presidencia! del! OAM! Fundaci$n! Deportiva! Municipal,! mediante
Resoluci$n! n m.! DF-84! de! fecha! 27! de! enero! de! 2025,! en! su! parte! dispositiva! ha
resuelto:

Primero.!Aprobar!la!Relaci$n!de!Puestos!de!trabajo!para!el!ejercicio!2025!del
personal! al! servicio! del! Organismo! Aut$nomo! Municipal! Fundaci$n! Deportiva
Municipal!de!Val%ncia,!con!efectos!desde!el!1!de!enero!de!2025.

Segundo.! Dese! la! debida! publicidad! de! la! RPT! 2025! del! Organismo
Aut$nomo! Municipal! Fundaci$n! Deportiva! Municipal! de! Val%ncia,! a! los! efectos
oportunos.

Se!acompa&a!como!anexo!el!documento!completo!de!RPT!2025.

VER!ANEXO

Val%ncia,!31!de!enero!de!2025.�El!secretario,!Jos'!Vicente!Ruano!Vila.
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9 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000034-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives a la "Gestió de la dependència".
Preguntas que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas a la "Gestión de la dependencia".
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES Y MAYORES

PREGUNTA

"Quin és el nombre de funcionaris i categories professionals que gestionen la dependència
en cada CMSS, Centre del Pilar i en la Secc. Promoció de l�Autonomia ubicats en les
dependències municipals de Tabacalera?"

RESPOSTA

Sra. Torrado, delegada de Servicis Socials

"En relación con la pregunta presentada por la Concejala Lucia Beamud Villanueva del
Grupo Municipal Compromís a la Comisión de Bienestar Social, Educación, Cultura y Deportes
a celebrar en sesión de 20 de mayo de 2025, con el Asunto �GESTIÓ DE LA DEPENDÈNCIA�,
se aporta la respuesta siguiente:

¿Cuál es el número de funcionarios y categorías profesionales que gestionan la
dependencia en cada CMSS, Centro de Pilar y en la Secc. Promoción de la Autonomía ubicados
en las dependencias municipales de Tabacalera?

El número de profesionales que gestionan la dependencia son:

Quin és el nombre de funcionaris i categories professionals que gestionen la dependencia
en cada CMSS, Centre del Pilar i en la Secc. Promoció de l�Autonomia ubicats en les
dependències municipals de Tabacalera?

El nombre de professionals que gestionen la dependència són:

CENTRE CATEGORIA PROFESSIONAL Nº PROFESSIONALS 

SPA. CENTRE EL PILAR AUXILIARS ADMINISTRATIUS 11

SPA. CENTRE EL PILAR TASS 1

SPA. CENTRE EL PILAR TREBALLADORS SOCIALS 11

CMSS BENIMACLET AUXILIAR ADMINISTRATIU 0,5

CMSS BENIMACLET TASS 1
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CMSS BENIMACLET TREBALLADORES SOCIALS 2

CMSS CABANYAL AUXILIAR ADMINISTRATIU 0,5

CMSS CABANYAL TASS 1

CMSS CABANYAL TREBALLADORA SOCIAL 1

CMSS CAMPANAR AUXILIAR ADMINISTRATIU 0,5

CMSS CAMPANAR TASS 1

CMSS CAMPANAR TREBALLADORES SOCIALS 2

CMSS CIUTAT VELLA AUXILIAR ADMINISTRATIU 0,5

CMSS CIUTAT VELLA TASS 0,5

CMSS CIUTAT VELLA TREBALLADORES SOCIALS 2

CMSS LA SAÍDIA AUXILIAR ADMINISTRATIU 0,5

CMSS LA SAÍDIA TREBALLADOR SOCIAL 1

CMSS MALVARROSA AUXILIAR ADMINISTRATIU 0,5

CMSS MALVARROSA TASS 1

CMSS MALVARROSA TREBALLADORES SOCIALS 2

CMSS NATZARET AUXILIAR ADMINISTRATIU 0,5

CMSS NATZARET TASS 1

CMSS NATZARET TREBALLADORES SOCIALS 2

CMSS OLIVERETA AUXILIAR ADMINISTRATIU 0,5

CMSS OLIVERETA TASS 1

CMSS OLIVERETA TREBALLADORES SOCIALS 2

CMSS PATRAIX AUXILIAR ADMINISTRATIU 0,5

CMSS PATRAIX TASS 1

CMSS PATRAIX TREBALLADORES SOCIALS 1

CMSS QUATRE CARRERES AUXILIAR ADMINISTRATIU 0,5

CMSS QUATRE CARRERES TASS 1

CMSS QUATRE CARRERES TREBALLADORES SOCIALS 2

CMSS SALVADOR ALLENDE AUXILIAR ADMINISTRATIU 0,5
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CMSS SALVADOR ALLENDE TASS 1

CMSS SALVADOR ALLENDE TREBALLADORES SOCIALS 2

CMSS SANT MARCEL.LÍ AUXILIAR ADMINISTRATIU 0,5

CMSS SANT MARCEL.LÍ TASS 1

CMSS SANT MARCEL.LÍ TREBALLADORES SOCIALS 2

CMSS TRAFALGAR AUXILIAR ADMINISTRATIU 0,5

CMSS TRAFALGAR TASS 1

CMSS TRAFALGAR TREBALLADORES SOCIALS 2

10 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000034-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives a la "Sol·licituds de dependència".
Preguntas que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas a la "Solicitudes de dependencia".
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES Y MAYORES

PREGUNTA

"Determine el nombre de sol·licituds de dependència que estan pendents per validar per
part de la Conselleria, en total i per cada CMSS i quantes pendents per grabar des de març de
2025."

RESPOSTA

Sra. Torrado, delegada de Servicis Socials

"En relación con la pregunta presentada por la Concejala Lucia Beamud Villanueva del
Grupo Municipal Compromís a la Comisión de Bienestar Social, Educación, Cultura y Deportes
a celebrar en sesión de 20 de mayo de 2025, con el Asunto �SOL·LICITUDS DE
DEPENDÈNCIA�, se aporta la respuesta siguiente:

Determine el número de solicitudes de dependencia que están pendientes para validar por
parte de la Consellería, en total y por cada CMSS y cuántas pendientes por grabar desde marzo
de 2025.

Las solicitudes pendientes de validar por parte de la Consellería son 917.

Las solicitudes pendientes de grabación, ascienden a 1.395.
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Determine el nombre de sol.licituds de dependència que estan pendents per validar per part
de la Conselleria, en total i per cada CMSS i quantes pendents per grabar des de març de 2025.

Les sol·licituds pendents de validar per part de la Conselleria són 917.

Les sol·licituds pendents de gravació, ascendixen a 1.395." 

CMSS SOL·LICITUDS PENDENTS DE VALIDAR

BENIMACLET 68

CABANYAL 38

CAMPANAR 104

CIUTAT VELLA 60

LA SAIDIA 108

MALVARROSA 40

NAZARET 35

OLIVERETA 87

PATRAIX 79

Q. CARRERES 46

S. ALLENDE 57

S. MARCELINO 62

TRAFALGAR 133

TOTAL 917
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11 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000034-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives a la "Dades en dependència".
Preguntas que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas a la "Datos en dependencia".
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES Y MAYORES

PREGUNTA

"Respecte a les dades en dependència, remeta una taula on es diferencie per cada CMSS, la
càrrega, cites/setmana, setmanes, les ISES PENDENTS, les VALORACIONS PENDENTS i els
INFORMES TÈCNICS."

RESPOSTA

Sra. Torrado, delegada de Servicis Socials

"En relación con la pregunta presentada por la Concejala Lucia Beamud Villanueva del
Grupo Municipal Compromís a la Comisión de Bienestar Social, Educación, Cultura y Deportes
a celebrar en sesión de 20 de mayo de 2025, con el Asunto �DEPENDÈNCIA�, se aporta la
respuesta siguiente:

Respecto a los datos en dependencia, remita una tabla donde se diferencie por cada CMSS,
la carga, citas/semana, semanas, las ISES PENDIENTES, las VALORACIONES PENDIENTES
y los INFORMES TÉCNICOS.

Respecte a les dades en dependència, remeta una taula on es diferencie per cada CMSS, la
càrrega, cites/setmana, setmanes, les ISES PENDENTS, les VALORACIONS PENDENTS i els
INFORMES TÈCNICS."
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 CMSS

 

Nº CITES ATENCIÓ/ SETMANA

TMTS/TIS TASS

BENIMACLET 18 36

CABANYAL 16 27

CAMPANAR 16 32

CIUTAT VELLA 24 10

LA SAÏDIA 10 8

MALVARROSA 12 22

NAZARET 16 9

OLIVERETA 12 32

PATRAIX 9 28

QUATRE CARRERES 16 8

SALVADOR ALLENDE 10 65

SANT MARCEL.LÍ 22 30

TRAFALGAR 30 30



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 U

st
m

 J
2
IM

 +
9
D

J 
/v

Z
I 

I9
Fg

 u
U

C
Q

 m
X
I=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert

SECRETARIA D'AREA II - SECRETARIA D'AREA II JOSE VICENTE RUANO VILA 19/06/2025 ACCVCA-120 48801306209778079349

062252786540672854

COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE
MAIG DE 2025 / COMISIÓN DE BIENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓN, CULTURA Y DEPORTES - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 20 DE MAYO DE 2025

34

CMSS ISES VALORACIONS INFORMES TÈCNICS

BENIMACLET 259 313 36

CABANYAL 110 113 9

CAMPANAR 258 400 76

CIUTAT VELLA 283 327 52

LA SAIDIA 284 375 50

MALVARROSA 227 296 26

NAZARET 25 33 0

OLIVERETA 364 506 43

PATRAIX 291 389 102

Q. CARRERES 197 275 42

S. ALLENDE 219 289 19

S. MARCELINO 150 208 44

TRAFALGAR 400 507 59

TOTAL 3067 4031 558

12 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000062-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relatives
a "Situació immoble escola infantil privada".
Preguntas que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativas a
"Situación inmueble escuela infantil privada".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA

"¿En qué situación se encuentra actualmente el inmueble municipal situado en la calle
Motilla del Palancar número 9, que ha desarrollado funciones de escuela infantil privada y cuya
gestión depende del servicio de Educación?"

RESPOSTA

Sra. Gil Uncio, delegada d'Educació

"En relación a la pregunta formulada a la Comisión de Bienestar Social, Educación,
Cultura y Deportes por la concejala Maite Ibáñez, en su nombre propio.
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¿En qué situación se encuentra actualmente el inmueble municipal situado en la calle
Motilla del Palancar número 9, que ha desarrollado funciones de escuela infantil privada y cuya
gestión depende del Servicio de Educación?

A la vista de los informes emitidos por los Servicios de Contratación y Patrimonio, puesto
que la licitación de un contrato patrimonial no es viable atendiendo la calificación del inmueble,
el Servicio de Educación está estudiando otras vías de gestión.

En relació a la pregunta formulada a la Comissió de Benestar Social, Educació, Cultura i
Esports per la regidora Maite Ibáñez, en el seu nom propi.

En quina situació es troba actualment l'immoble municipal situat al carrer Motilla del
Palancar número 9, que ha desenvolupat funcions d'escola infantil privada i quina gestió depén
del Servici d'Educació?

A la vista dels informes emesos pels Servicis de Contractació i Patrimoni, ja que la
licitació d'un contracte patrimonial no és viable atenent la qualificació de l'immoble, el Servici
d'Educació està estudiant altres vies de gestió."

13 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000062-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relatives
a "Treballadors Centres Municipals Juventud".
Preguntas que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativas a
"Trabajadores Centros Municipales Juventud".
DIRIGIDA A:
C2315-PARQUES Y JARD-PLAYAS-FAM.JUV.INFANCIA-FIESTAS

PREGUNTA

"¿Con cuántos trabajadores cuentan los Centros Municipales de Juventud de Malilla, Ciutat
Vella, Cabañal y Campanar desde el 1 de mayo? Adjuntar información con personal y horarios
de los centros."

RESPOSTA

Sra. Gil Cano, delegada de Família, Joventut i Infància

"¿Con cuántos trabajadores cuentan los Centros Municipales de Juventud de Malilla, Ciutat
Vella, Cabañal y Campanar desde el 1 de mayo? Adjuntar información con personal y horarios
de los centros.

1.- En los cuatro centros mencionados, se cuenta con un trabajador por cada uno de ellos,
en horario de lunes a viernes de 17 a 21h; a excepción del CMJ Cabanyal, cuyo horario es de 16
a 20h.
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Este horario vespertino es el mismo ofrecido con el adjudicatario anterior, a petición de los
propios trabajadores de dicho centro."

14 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000062-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relatives
a "Projectes Naus Juan Verdeguer".
Preguntas que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativas a
"Proyectos Naves Juan Verdeguer".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA

"En las Naves de Juan Verdeguer, ¿que proyectos tiene previsto realizar la Delegación de
Deportes?"

RESPOSTA

Sra. Gil Uncio, delegada d'Esports

"En las Naves de Juan Verdeguer, ¿qué proyectos tiene previsto realizar la Delegación de
Deportes?

Le damos acceso al expediente 70002/2022/866."

15 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta �in voce� formulada per la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal
Compromís, relativa a la �Escoleta d�Estiu esportives en les pedanies de la DANA�.
Pregunta �in voce� formulada por Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal
Compromís, relativa a la �Escoleta d�Estiu esportives en las pedanías de la DANA�.

La Sra. Beamud señala que la Sra. Gil Uncio indicó que si iba a reunir para ver cómo se
podía organizar este y que tendría reunión con las AMPAS y quería saber cómo habían quedado.

El Sr. Presidente contesta que se la pasará a la Sra. Gil Uncio y le contestará por escrito.

16 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta �in voce� formulada per la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal
Compromís, relativa a �L'Hípica�.
Pregunta �in voce� formulada por Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal
Compromís, relativa a �La Hípica�.

La Sra. Beamud solicita información sobre lo que pasará con La Hípica porque ha salido
en prensa algo sobre La Hípica.
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El Sr. Presidente contesta que se la pasará a la Sra. Gil Uncio y le contestará por escrito.

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, a les deu hores i cinquanta minuts, la
Presidència alça la sessió, de la qual s�estén la present acta que firma el Sr. President i que jo, el
Secretari, certifique.


